
Zápis ze zasedání č. 16 
Akademického senátu 
Přírodovědecké fakulty MU v Brně 
 
ze dne 8. listopadu 2004 
 
Program: 
 

1. Kontrola zápisu z minulého zasedání. 
2. Opatření děkana č. 3/2004 ke Studijnímu a zkušebnímu řádu MU. 
3. Zpráva legislativní komise. 
4. Různé. 

 
Usnesení: 
 

1. Senát potvrdil zápis z 15. zasedání s jednou připomínkou. 
2. Senát vzal na vědomí opatření děkana č. 3/2004 ke Studijnímu a zkušebnímu 

řádu MU (pro – 20, proti – 0, zdržel se – 0). 
3. Senát pověřil legislativní komisi shromážděním podnětů senátorů týkajících se 

novelizace Řádu řízení o nečestném jednání a jejich zpracováním do příštího 
zasedání (pro – 18, proti – 2, zdržel se – 0). 

4. Senát schválil návrh děkana na doplnění stipendijní komise o studenty 
Mgr. Josefa Rebendu, Mgr. Táňu Chrobákovou a Mgr. Evu Chovancovou (pro 
– 17, proti – 0, zdrželi se – 3). 

 
Ad 1.  

RNDr. Jiří Löbl upozornil dokumentační komisi, že v zápisu z 15. zasedání 
Senátu chybně uvedla jeho akademický titul.  
 
Ad 2. 
 Pan proděkan Bulant předložil Senátu opatření děkana č. 3/2004 ke Studijnímu 
a zkušebnímu řádu MU. Senát jej vzal na vědomí bez připomínek. 
 
Ad 3. 

Předseda legislativní komise doc. Trunec přednesl zprávu týkající se vyjasnění 
pojmu „akademický pracovník“ a připomínek senátorů k Řádu řízení o nečestném 
jednání. Co se pojmu „akademický pracovník“ týče, tento je vymezen § 70 Zákona 
o vysokých školách a článkem 38 Statutu Fakulty. Pokud jde o připomínky senátorů 
k Řádu řízení o nečestném jednání, legislativní komise zjistila, že tyto připomínky 
byly způsobeny spíše neznalostí Řádu a proto v daném okamžiku nenavrhuje žádnou 
novelu. Nicméně předložila Senátu ke zvážení několik otázek, týkajících se zejména 
možnosti odvolání proti závěrům Etické komise a zveřejňování výsledků řízení 
o nečestném jednání. Doc. Příhoda vyjádřil názor, že možnost odvolání by rozhodně 
existovat měla a výsledky řízení by měly být vždy zveřejňovány, dále že by v Řádu 
měla být zakotvena povinnost vyslyšení obou stran sporu. Dr. Mazal upozornil 
na absenci odvolací instance; děkan jí být nemůže, protože je posledním 
a rozhodujícím článkem prvního řízení. Proděkan Bulant poznamenal, že zavedení 
možnosti odvolání by bylo vhodné spojit se zamezením možnosti opakovaného 
podání v téže věci. Po další diskusi se Senát rozhodl toto téma odložit a pověřil 
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Ad 4.



Pan proděkan Zeman informoval Senát o postupu prací na Univerzitním kampusu Bohunice (UKB) a rekonstrukci areálu Kotlářská. Výstavba UKB začala v srpnu a běží dle plánu, v polovině roku 2005 by měly být dokončeny tzv. ILBITy. Další stavba bude rozdělena do tří etap, stále platí termín dokončení koncem roku 2006. Vznikl malý problém s financováním (kvůli změnám v sazbách DPH chybí asi 0,5 mld korun). Rekonstrukce areálu Kotlářská také probíhá podle plánu; během jara by měla být dokončena rekonstrukce děkanátu, v polovině příštího roku by mělo být hotovo informační centrum. Podle předpokladů bude rekonstrukce areálu ukončena do konce roku 2006.


Vedoucí Ústřední knihovny Mgr. Dohnálková přednesla Senátu informaci o chystané koncepci financování knihovnických, informačních, prezentačních a výpočetních služeb na Fakultě. Důrazně však upozornila, že se jedná pouze o předběžný návrh, který ještě dozná podstatných změn.



Mgr. Dubroka informoval Senát o zahájení doplňovacích voleb do studentské komory.



Studentská komora doporučila panu děkanovi tři studenty, kterými navrhuje doplnit stipendijní komisi. Jmenovitě to jsou: Mgr. Josef Rebenda, Mgr. Táňa Chrobáková a Mgr. Eva Chovancová. Podle Statutu fakulty schvaluje Senát složení stipendijní komise na návrh děkana. Pan děkan tedy zmíněná jména předložil Senátu ke schválení a jeho návrh byl Senátem přijat.



Termín 17. zasedání byl stanoven na 13. prosince 2004.


Prezence:


Z 29 senátorů bylo přítomno 21 (12/16 KAP, 9/13 KS).


Komora akademických pracovníků:

doc. RNDr. Martin Čadek, CSc.; Ing. Jiří Faimon, Dr.; 


RNDr.Radovan Fiala, CSc.; RNDr. Ctibor Mazal, CSc.;


RNDr. Štěpán Mikoláš; doc. RNDr. Zdeněk Mikulášek, CSc.;


doc. RNDr. Pavel Pazdera, CSc.; doc. RNDr. Jiří Příhoda, CSc.; 


Dipl. Biol. Jiří Schlaghamerský, Ph.D.; RNDr. Pavel Šišma, Dr.;


RNDr. Václav Toušek, CSc.; doc. RNDr. David Trunec, CSc.


Komora studentů:


Mgr. Adam Dubroka; Mgr. Eva Chovancová; Mgr. Táňa Chrobáková; 


Mgr. Michaela Kalmusová; Mgr. Tomáš Mozga; Mgr. Hana Müllerová;


Mgr. Ivo Papoušek; Mgr. Josef Rebenda; Mgr. Viktor Votruba.


Omluveni:


RNDr. Petr Bureš, Ph.D.; RNDr. Ing. Karel Chroust, Ph.D.;


RNDr. Jaromír Leichmann, Dr.; Mgr. Dominik Munzar, Dr.;


Radovan Horák; Bc. Ondřej Přibyla.

Hosté:


doc. Dr. Milan Gelnar - děkan


Mgr. Michal Bulant, Ph.D. – proděkan pro studium a informační systémy


doc. RNDr. Josef Zeman, CSc. – proděkan pro rozvoj


Mgr. Zdeňka Dohnálková – vedoucí Ústřední knihovny


Mgr. Richard Ševčík;


RNDr. Jiří Löbl.

Zasedání řídil:


doc. RNDr. Pavel Pazdera, CSc.


Zapsal(a):


Mgr. Ivo Papoušek, Mgr. Hana Müllerová.
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